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lnterpelacja

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacjg dotyczEc4 budowy przedhuhenra

ul.Brzezinowej do ul. Letniej.

Realizacja inwestycji drogowej w obszarze, gdzie obecnie istnieje przejazd

ul. Bartnick4 od ul. Brzezinowej do ul. Letniej budzi w4tpliwoSci, co do zasadnoSci

angazowania Srodk6w finansowych na takie rczw'r4zane komunikacyjne. Budowa

r6wnoleglej drogi do ul. Bartnickiej, bgd4cej w odlegloSci zaledwie kilkudziesigciu metr6w

(ok. 70 m) od planowanego przedluhenia ul. Brzezinowej w ocenie mieszkaric6w jest

nieuzasadniona. Wzniankowana inwestycja nadal budzi liczrie kontrowersje wSr6d

mieszkanc6w, a roznowy w tej sprawie trwajq od maja 2019 r.

Ponadto naleiry mw6ci6 uwagg na sytuacjg wlaScicieli posesji prry ul. Mielgciriskiej

79,I<t6rzy od wielu lat s4 skutecznie zblokowani w moZliwoSci podejmowaniadecyzji, co do

pr zeznaczenia ich wlasno Sci.

Pada pytanie czy Srodki finansowe zaplanowane na kosztowny wykup dzialek

i wysiedlenie mieszkaric6w, a nastgpnie realizacjg inwestycji drogowej, moma przentaczyt

na rozbudowg lub budowg innych dr6g oraz chodnik6w na osiedlu Michelin. W zwi4zku

z powyhszym proponujg, aby na chwilg obecn4 ogranrczyf sig wyl4cznie do remontu

ul. Lefiriej wrM z chodnikami i powt6rne przeanalizowanie zasadnoSci planowanej inwestycji

przedluZenia :ul. Brzezinowej do ul. Letniej.


